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Abstract (en)
The invention relates to a device for disconnecting and/or connecting bus lines on a computer and is characterised in that, within a slot strip and
on the plug strip of a plug-in board, in particular on the motherboard, at least one flat cable, for example at least one flexible printed-circuit board,
is inserted between any contacts of the plug strip and the bent, sprung terminal contacts of the slot strip, which flexible printed-circuit board has
contacts at one end and leads to any unit of the computer at the other end. The invention furthermore relates to a circuit for implementing a multiuser
system with a personal computer, using the previously described device.

Abstract (de)
Die Erfindung betrifft eine Anordnung zum Trennen und/oder Verbinden der Busleitungen eines Computers und ist dadurch gekennzeichnet, daß
innerhalb einer Slotleiste und an der Steckleiste einer Steckkarte, insbesondere auf der Mutterplatine, zwischen beliebigen Kontakten der Steckleiste
und den gebogenen, federnden Klemmkontakten der Slotleiste mindestens ein Flachkabel, beispielsweise mindestens eine flexible Leiterplatte,
eingeführt wird, die an einem Ende Kontakte besitzt und am anderen Ende zu einer beliebigen Einheit des Computers führt. Die Erfindung betrifft
ferner eine Schaltungsanordnung zur Ausführung eines Mehrplatzsystems mit einem Personalcomputer unter Benutzung der zuvor beschriebenen
Anordnung.
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